
 

 

Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie dofinansowania kosztów dojazdu uczniów mazowieckich szkół do 
instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego 
W związku z kontynuacją w 2023 roku programu wstępu  do mazowieckich instytucji kultura za 
złotówkę, który zyskuje coraz większą popularność wśród nauczycieli i uczniów mazowieckich 
szkół, zwracam się do Pana Marszałka z uprzejmą prośbą o rozważenie możliwości 
dofinansowania kosztów dojazdu do instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego 
grupom korzystającym z programu. 
Takie dofinansowanie pozwoliłoby zwiększyć liczbę dzieci odwiedzających mazowieckie instytucje 
kultury i byłoby szczególnie istotne dla grup uczniów spoza dużych miejscowości, nie mających 
często możliwości skorzystania z transportu publicznego. 
 

 


